



# Technical support for the OECD.AI Policy Observatory

CALL FOR TENDERS 2992

## SUMMARY:

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing one or several services providers to support the OECD.AI Policy Observatory.

The AI Unit at the OECD Digital Economy Policy division seeking the services of an organisation or external expert(s) who will assist with technical support for the OECD.AI Policy Observatory.

The profile sought with this call for tenders is for an organisation or external expert(s) with full-stack capabilities, including back-end and front-end development skills, cloud engineering, as well as data processing, analysis and visualisation. The primary role will be to support the processing, integration and maintenance of existing and additional databases on OECD.

Companies, organisations and individuals can submit a bid

*The awarded candidates will be considered as intellectual services providers and will not be considered as official OECD staff. This means that the Organisation won't grant any allowances (relocation, medical insurance, travel cost recoveries, per diem, etc.) to the selected providers.*

The deadline for submission of offers is **FRIDAY 7TH JUNE 2024, 12:00 PM, PARIS TIME.**

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.





# Support technique pour l'OECD.AI Policy Observatory

APPEL D'OFFRES 2992

## RESUME:

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres afin de trouver un ou plusieurs prestataires de services pour soutenir l'OECD.AI Policy Observatory.

L'Unité IA de la Division de la politique de l'économie numérique de l'OCDE recherche les services d'une organisation ou d'un (des) expert(s) externe(s) qui apportera(ont) un soutien technique à l'OECD.AI Policy Observatory.

Le profil recherché dans le cadre de cet appel d'offres est celui d'une organisation ou d'un/des expert(s) externe(s) ayant des capacités complètes, y compris des compétences en développement back-end et front-end, en ingénierie cloud, ainsi qu'en traitement, analyse et visualisation de données. Le rôle principal sera de soutenir le traitement, l'intégration et la maintenance des bases de données existantes et supplémentaires sur l'OCDE.

*Les candidats retenus seront considérés comme des prestataires de services intellectuels et non comme du personnel officiel de l'OCDE. Cela signifie que l'Organisation n'accordera aucune indemnité (réinstallation, assurance médicale, recouvrement des frais de voyage, indemnités journalières, etc.) au candidat(s) sélectionné(s).*

La date limite de remise des offres est fixée au **VENDREDI 7 JUIN 2024 à 12h00** (heure de Paris).

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

